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007.0070.10.2016 

Protokół z posiedzenia 
 

Rady Towarzystwa Doktorantów 
Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 
Kraków, 13 września 2016 

 
Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 
13 września 2016 r. o godzinie 19:00 w siedzibie TD UJ.  
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
Członkowie Rady: 
Marta Antosz 
Beata Baran 
Natalia Czyżowska 
Rafał Damaziak 
Katarzyna Konik 
Michał Olszowski – Prezes TD UJ 
Michał Ożóg  
Magdalena Olbert 
Michał Walczak 
Paweł Sendyka  
Paula Złotowska  
 
Komisja Rewizyjna: 
Nieobecni  
 
Zaproszeni goście: 
Dominik Hodurek – Przewodniczący Komisji ds. Pomocy Materialnej;  
 
Porządek spotkania:  
 

1. Otwarcie posiedzenia; 
2. Opinie TD UJ ws. powołania kierowników studiów doktoranckich (ref. Michał 

Olszowski); 
3. Powołanie członków uniwersyteckich komisji i zespołów (ref. Michał Olszowski) 
4. Wybór członków i przewodniczącego Komisji Odwoławczej ds. Akademików (ref. 

Dominik Hodurek); 
5. Zatwierdzenie rozdysponowania środków w Konkursie DDD (ref. Rafał Damaziak); 
6. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Rafał Damaziak); 
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7. Negocjacje dot. karnetów sportowych dla TD UJ (ref. Michał Walczak); 
8. Wybór destynacji jesiennego wyjazdu integracyjnego (ref. Katarzyna Konik); 
9. ABC Doktoranta (ref. Katarzyna Konik); 
10. Jesienna impreza integracyjna (ref. Katarzyna Konik); 
11. Wyjaśnienia Przewodniczącej Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej oraz 

Przewodniczącego Zespołu ds. Innowacyjności w Badaniach do prośby Komisji 
Rewizyjnej (ref. Beata Baran; Michał Walczak); 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski; 
13. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 
 
19:02 – Michał Olszowski otworzył posiedzenie Rady TD UJ.  
 

Punkt 2 
Opinie TD UJ ws. powołania kierowników studiów doktoranckich (ref. Michał Olszowski) 

 
Michał Olszowski poinformował Radnych, iż do dnia dzisiejszego wpłynęły prośby o opinię w 
sprawie powołania kierowników studiów doktoranckich na Wydziale Studiów 
Międzynarodowych i Politycznych UJ, Wydziale Prawa i Administracji UJ, Wydziale Chemii 
UJ, Wydziale Lekarskim UJ Collegium Medicum oraz Wydziale Nauk o Zdrowiu UJ Collegium 
Medicum. Michał wrócił uwagę, iż opinia Samorządu Doktorantów UJ-Towarzystwa 
Doktorantów UJ jest ostateczna i wiążąca. W przypadku opinii negatywnej, kandydat nie może 
objąć funkcji kierownika studiów doktoranckich. Przy zaistnieniu takiej sytuacji Prorektor UJ ds. 
dydaktyki zgłasza kolejną kandydaturę. W przypadku odrzucenia drugiej kandydatury Prorektor 
UJ ds. dydaktyki powołuje kierownika studiów doktoranckich bez opinii TD UJ.  
 
Wydział Studiów Międzynarodowych i Politycznych UJ zgłosił kandydatury: 
- dr hab. Leszka Korporowicza w zakresie Wydziałowych Interdyscyplinarnych Studiów 
Doktoranckich na rok akademicki 2016/2017 (studia są wygaszane), prowadzonych w Instytucie 
Studiów Międzykulturowych; 
- dr hab. Anny Citkowskiej-Kimli w zakresie nauk o polityce na kadencję 2016-2020; 
- dr hab. Radosława Rybkowskiego w zakresie Wydziałowych Interdyscyplinarnych Studiów 
Doktoranckich na rok akademicki 2016/2017 (studia są wygaszane), prowadzonych w Instytucie 
Amerykanistyki i Studiów Polonijnych UJ; 
- prof. dr hab. Tadeusza Palecznego w zakresie Wydziałowych Kulturoznawczych Studiów 
Doktoranckich na kadencję 2016-2020. 
 
Marta Antosz wyraziła swoje poparcie dla wszystkich przedstawionych kandydatur. Zaznaczyła, 
że kandydaci pełnili już powyższe funkcje i mają oni także poparcie doktorantów oraz władz 
Wydziału. 
 
Katarzyna Konik także poprała zgłoszone kandydatury i potwierdziła poparcie środowiska 
doktoranckiego przytoczonego przez Martę.  
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Wydział Prawa i Administracji UJ zgłosił kandydatur y: 
- prof. dr hab. Jana Zimmermanna w zakresie stacjonarnych studiów doktoranckich na kadencję 
2016-2020; 
- prof. dr hab. Andrzeja Dziadzio w zakresie niestacjonarnych studiów doktoranckich na 
kadencję 2016-2020. 
 
Michał Olszowski wskazał, że kandydaci pełnili funkcje kierowników w poprzedniej kadencji, 
mają oni poparcie przedstawicieli doktorantów. Michał dodał, że obaj profesorowie wykazują się 
mocną postawą prodoktorancką, a prof. Jan Zimmermann jest głównym autorem regulaminu 
studiów doktoranckich, który obowiązuje na UJ.  
 
Paula Złotowska dodała, że obaj kandydaci są bezproblemowi.  
  
Wydział Nauk o Zdrowiu UJ Collegium Medicum zgłosił kandydaturę: 
- prof. dr hab. Jolanty Jaworek na kadencję 2016-2020. 
 
Wydział Lekarski UJ Collegium Medicum zgłosił kandydatury: 
- prof. dr hab. Tomasza Macha w zakresie 4-letnich studiów doktoranckich na kadencję 2016-
2020; 
- dr hab. Krzysztofa Gila w zakresie 3-letnich studiów doktoranckich „International PhD studies 
in medical sciences” na kadencję 2016-2020. 
 
Natalia Czyżowska, Wiceprezes TD UJ ds. Collegium Medicum, wyraziła swoje poparcie dla 
każdej z kandydatur, wskazując, iż mają oni poparcie doktorantów. Natalia powiedziała, że prof. 
Tomasz Mach jest aktualnie kierownikiem studiów doktoranckich i Natalia pracowała z nim 
przy organizacji konferencji. Profesor Mach dał się poznać, jako osoba życzliwa, pomocna, 
wspierająca. Z kolei profesor Jolanta Jaworek jest byłą dziekan Wydziału Nauk o Zdrowiu UJ 
CM, której kandydaturę popierają przedstawiciele doktorantów z Wydziału. W przypadku 
profesora Krzysztofa Gila Natalia wskazała na imponujący dorobek naukowy na poziomie 
międzynarodowym oraz poparcie środowiska doktoranckiego.  
 
Wydział Historyczny UJ zgłosił kandydaturę: 
- dr hab. Wojciecha Mruka na kierownika studiów doktoranckich na kadencję 2016-2020. 
 
Paweł Sendyka powiedział, że dr hab. Wojciech Mruk był jednym z zakładających Towarzystwo 
Doktorantów UJ.  
 
Rafał Damaziak dodał, że kandydat posiada poparcie przedstawicieli doktorantów na swoim 
Wydziale.  
 
Wydział Chemii UJ zgłosił kandydaturę: 
- prof. dr hab. Andrzeja Kotarbę na kierownika studiów doktoranckich na kadencję 2016-2020. 
 
Rafał Damaziak wskazał, że prof. Andrzej Kotarba ma poparcie zarówno przedstawicieli 
doktorantów, jak i samych doktorantów na swoim wydziale. Profesor pełnił już funkcję 
kierownika studiów doktoranckich.  
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Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad powołaniem zgłoszonych kandydatur na 
kierowników studiów doktoranckich na kadencję 2016-2020. Michał zgłosił do Komisji 
Skrutacyjnej Natalię Czyżowską, Beatę Baran i Katarzynę Konik. Radni w głosowaniu jawnym 
przyjęli jednomyślnie zgłoszone kandydatki na członkinie Komisji Skrutacyjnej. 
 
Komisja Skrutacyjna wydała 11 kart. Zebrała kart 11. Wszystkie oddane głosy były ważne.  
 
Oddano głosy: 
 
Dr hab. Leszek Korporowicz: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się;  
Dr hab. Anna Citkowska-Kimla: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 
Dr hab. Radosław Rybkowski: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się;  
Prof. dr hab. Tadeusz Paleczny: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 
Prof. dr hab. Jan Zimmermann: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 
Prof. dr hab. Andrzej Dziadzio: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 
Prof. dr hab. Jolanta Jaworek: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 
Dr hab. Krzysztof Gil: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się;  
Prof. dr hab. Tomasz Mach: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 
Dr hab. Wojciech Mruk: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 
Prof. dr hab. Andrzej Kotarba: 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 
 
Rada TD UJ zaopiniowała pozytywnie wszystkie zgłoszone kandydatury.  
 
19:21 – wychodzi Marta Antosz.  
 

Punkt 3 
Powołanie członków uniwersyteckich komisji i zespołów (ref. Michał Olszowski) 

 
Michał Olszowski przedstawił kandydatury doktorantów na członków do uniwersyteckich 
komisji i zespołów na kadencję 2016-2020, w których Towarzystwo Doktorantów UJ posiada 
wakat na swojego przedstawiciela. Każdy z kandydatów wyraził chęć udziału w pracach 
poniższych gremiów. Michał zwrócił uwagę, że w przypadku dwóch gremiów nie ma jeszcze 
propozycji kandydatury. Michał rekomenduje Dominika Hodurka do Stałej Rektorskiej Komisji 
Socjalnej. Zwraca jednak uwagę, iż nie posiada on jeszcze informacji czy ta komisja zajmuje się 
sprawami doktorantów. Jeśli tak, to powinien w niej zasiadać przedstawiciel doktorantów. 
Michał poprosił Dominika Hodurka, aby zorientował się w tej kwestii.  
 

Komisja/ Zespół Kandydaci 

Stała Rektorska Komisja ds. Collegium Medicum Magda Olbert 

Rada Kampusu 600-lecia Odnowienia UJ Rafał Damaziak 

Stała Rektorska Komisja Statutowo-Prawna Paula Złotowska 

Rektorski Zespół ds. Stypendiów Bilateralnych dla Studentów  
i Doktorantów UJ Agnieszka Batko 
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Stała Rektorska Komisja Socjalna Dominik Hodurek 

Stała Rektorska Komisja ds. Rozwoju Dydaktyki i Jakości Kształcenia _____________ 

- Zespół ds. internacjonalizacji studiów Marta Antosz 

- Uczelniany Zespół Doskonalenia Jakości Kształcenia Konrad Kulikowski 

- Zespół ds. identyfikacji nowych obszarów kształcenia Kasia Konik 

- Zespół ds. studiów III stopnia Natalia Czyżowska 

Komisja ds. Nauczania Michał Olszowski 

Komisja ds. Nauczania - zastępca Natalia Czyżowska 

Komisja ds. Finansowania Badań Naukowych  
i Współpracy Międzynarodowej Kamil Ruszała 

Komisja ds. Majątku i Finansów Paula Złotowska 

Komisja ds. Rozwoju Michał Olszowski 

Rada Jagiellońskiego Centrum Językowego Kamil Ruszała 

Rada Biblioteki Jagiellońskiej Brak kandydata 

Komisja Dyscyplinarna dla Doktorantów UJ Kasia Konik 

Odwoławcza Komisja Dyscyplinarna dla Doktorantów UJ Marta Hoffmann 

Rada Narodowego Centrum Promieniowania Synchrotronowego Brak kandydata 

 
Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad powołaniem przedstawicieli w 
uniwersyteckich komisjach i zespołach na kadencję 2016-2020.  
 
Komisja Skrutacyjna w składzie Natalia Czyżowska, Beata Baran i Katarzyna Komik wydała 
kart 10. Zebrała kart 10. Wszystkie oddane głosy były ważne.  
 
Oddano głosy: 
Stała Rektorska Komisja ds. Collegium Medicum: 
- Magda Olbert: 9 na tak, 0 na nie, 1 wstrzymujący się. 
Rada Kampusu 600-lecia Odnowienia UJ: 
- Rafał Damaziak: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
Stała Rektorska Komisja Statutowo-Prawna: 
- Paula Złotowska: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
Rektorski Zespół ds. Stypendiów Bilateralnych dla Studentów i Doktorantów UJ: 
- Agnieszka Batko: 9 na tak, 1 na nie, 0 wstrzymujących się.  
Stała Rektorska Komisja Socjalna: 
- Dominik Hodurek: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
 
Stała Rektorska Komisja ds. Rozwoju Dydaktyki i Jakości Kształcenia: 

- Zespół ds. internacjonalizacji studiów: 
- Marta Antosz: 9 na tak, 1 na nie, 0 wstrzymujących się. 

- Uczelniany Zespół Doskonalenia Jakości Kształcenia: 
- Konrad Kulikowski: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 

- Zespół ds. identyfikacji nowych obszarów kształcenia: 
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- Kasia Konik: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
- Zespół ds. studiów III stopnia: 

- Natalia Czyżowska: 9 na tak, 1 na nie, 0 wstrzymujących się. 
 

Komisja ds. Nauczania: 
- Michał Olszowski: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
Komisja ds. Nauczania - zastępca: 
- Natalia Czyżowska: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
Komisja ds. Finansowania Badań Naukowych i Współpracy Międzynarodowej: 
- Kamil Ruszała: 9 na tak, 1 na nie, 0 wstrzymujących się. 
Komisja ds. Majątku i Finansów: 
- Paula Złotowska: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
Komisja ds. Rozwoju: 
- Michał Olszowski: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
Rada Jagiellońskiego Centrum Językowego: 
- Kamil Ruszała: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
Komisja Dyscyplinarna dla Doktorantów UJ: 
- Kasia Konik: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
Odwoławcza Komisja Dyscyplinarna dla Doktorantów UJ: 
- Marta Hoffmann: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
 
Rada TD UJ uchwaliła powołanie wszystkich zgłoszonych kandydatur. 
 

Punkt 4 
Wybór członków i przewodniczącego Komisji Odwoławczej ds. Akademików (ref. Dominik 

Hodurek) 
 
Dominik Hodurek poinformował Radnych, iż jest konieczność powołania Odwoławczej Komisji 
ds. akademików na rok akademicki 2016/2017. Dominik zgłosił kandydaturę Kamila Ruszały, 
który pełnił funkcję przewodniczącego w poprzednim roku akademickim, Anny Dudy, która 
także była członkiem komisji oraz Karoliny Karwowskiej, która brałaby udział w pracach 
komisji po raz pierwszy.  
 
Beata Baran zapytała czy kandydatom odpowiadają terminy posiedzeń komisji. 
 
Dominik Hodurek odpowiedział, że tak.  
 
Rafał Damaziak dodał, że Karolina Karwowska jest członkiem Zespołu ds. Konkursu na 
Dofinansowanie Doktorantów UJ. Jest sumienna i uczciwa. Rafał zaznaczył, że kandydaci nie 
mieszkają w domach studenckich UJ. 
 
Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad powołaniem doktorantów do Odwoławczej 
Komisji ds. akademików na rok akademicki 2016/2017/ 
 
Komisja Skrutacyjna w składzie Natalia Czyżowska, Beata Baran i Katarzyna Komik wydała 
kart 10. Zebrała kart 10. Wszystkie oddane głosy były ważne.  
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Oddano głosy: 
Kamil Ruszała: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się; 
Anna Duda: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się; 
Karolina Karwowska: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujący się. 
 
Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  
 

Punkt 5 
Zatwierdzenie rozdysponowania środków w Konkursie na Dofinansowanie Doktorantów 

UJ w edycji 4_2016 (ref. Rafał Damaziak) 
 
Rafał Damaziak poinformował Radnych, iż Zespół ds. Konkursu na Dofinansowanie 
Doktorantów UJ rozpatrzył wnioski doktorantów na posiedzeniu 9 września br., Doktoranci 
mieli na złożenie 23 dni. Nabór wniosków, jak i posiedzenie Zespołu przebiegło bez zakłóceń. 
W biurze TD UJ złożono 87 wniosków, odrzucono wniosków 9, a pozostałym 78 wnioskom 
przyznano dofinansowanie. Łącznie rozdysponowano 20 000,00zł. Rafał zwrócił uwagę, iż 
wydaliśmy w obecnym roku budżetowym całą zaplanowaną pulę wraz z rezerwą. Pomimo tego 
kwoty dofinansowania są bardzo niskie. Rafał zauważył, że nie jesteśmy w stanie sprostać 
zapotrzebowaniu ze strony doktorantów na dofinansowania. Rafał wskazał, że najbardziej 
pokrzywdzoną kategorią w obecnej edycji jest organizacja konferencji. W tej kategorii można 
otrzymać maksymalnie do 4 000zł, a przyznano najwyższe dofinansowanie w wysokości 650zł. 
Rafał zadał pytanie czy jest sens utrzymywać w Regulaminie Konkursu tak wysokie kwoty, 
kiedy jesteśmy zmuszeni przyznawać kwoty znacznie poniżej oczekiwań doktorantów. Rafał 
proponuje, aby w najbliższych miesiącach rozważyć zawieszenie lub usuniecie dofinansowania 
organizacji konferencji, jeżeli nie uda się uzyskać wyższej dotacji z budżetu centralnego na 
poziomie ok. 30 000-40 000zł, w przeciwnym wypadku kwoty dofinansowania pozostaną na 
niskich kwotach, co nie przysporzy dobrego wizerunku Towarzystwu Doktorantów UJ.  
 
Rafał Damaziak dodał, że 7 z 9 odrzuconych wniosków nie spełniało warunku z § 2, ust. 9 
regulaminu Konkursu: „Dofinansowaniu podlegają organizacja lub udział w konferencji, gdzie w 
składzie komitetu naukowego występują pracownicy ze stopniem naukowym, co najmniej 
doktora oraz są (współ-) organizowane przez uczelnie wyższe lub jednostki naukowo-
badawcze”. Jeden wniosek został odrzucony, gdyż był wypełniony pismem odręcznym, a drugi z 
powodu braku rejestracji elektronicznej.  
 
Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem rozdysponowania środków 
finansowych w edycji 4_2016 Konkursu na Dofinansowanie Doktorantów UJ. 
 
Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  
 

Punkt 6 
Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Rafał Damaziak) 

 
Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady TD 
UJ z dnia 12 lipca 2016r.  
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Rada TD UJ przyjęła protokół 9-cioma głosami za, 1 wstrzymującym się, 0 przeciwnych.  
 

Punkt 7 
Negocjacje dot. karnetów sportowych dla TD UJ (ref. Michał Walczak) 

 
Michał Walczak poinformował Radnych, iż w dalszym ciągu prowadzi równolegle negocjacje z 
Ok System i Benefit System. Michał wraz z Rafałem Damaziakiem spotkali się panią Kwestor ds. 
finansowych Dorotą Król i przedstawili jej sytuację z karnetami sportowymi. Na spotkaniu 
przedstawiono pomysł włączenia doktorantów do programu Benefit System, który aktualnie jest 
skierowany do pracowników uczelni (koszt karnetu dla pracowników to 57zł). Pani Dorota Król 
zwróciła uwagę na kwestie księgowe i podatkowe w przypadku włączenia doktorantów w 
system obowiązujący pracowników. Natomiast odnośnie negocjacji z OK System zwróciła także 
uwagę, że w sytuacji, kiedy płatnikiem miałby być UJ może zaistnieć konieczność nabijania 
wpłat na kasę fiskalną, dlatego wymaga to szczegółowej analizy działu ds. podatków. Dlatego 
Pani Kwestor skierowała sprawę do pani Teresy Chornikowskiej, kierownika Sekcji ds. 
podatków.  
 
Natalia Czyżowska zapytała jak ma wyglądać to docelowo.  
 
Michał Walczak odpowiedział, że w przypadku podjęcia współpracy z firmą OK System 
prawdopodobnie doktoranci będą musieli wpłacać pieniądze na konto bankowe uczelni, a firma 
będzie wystawiała zbiorczą fakturę za każdy miesiąc. Takie rozwiązanie jest podyktowane tym, 
iż firma OK. System rezygnuje z dotychczasowego systemu płatności i nie ma możliwości, aby 
płatnikiem była dalej osoba fizyczna.   
 
Michał Olszowski zapytał, kiedy będzie odpowiedź.  
 
Rafał Damaziak odpowiedział, że informacja ma być w tym tygodniu, jednak pani 
Chronikowska jest na urlopie.  
 
Paula Złotowska dodała, że np. Platinium uznaje karty Benefit system, ale nie uznaje OK system. 
 
Beata Baran zapytała czy jest brana pod uwagę opcja dołączenia studentów.  
 
Michał Walczak odpowiedział, że tak jak sygnalizował na wcześniejszych posiedzeniach jest 
możliwość dołączenia studentów w przypadku podjęcia współpracy z firmą OK System.   
Studenci są zainteresowani i jest z nimi w stałym kontakcie, ale opcja podpięcia doktorantów 
pod pracowników w ramach Benefit System będzie brana pod uwagę w pierwszej kolejności, 
ponieważ jest atrakcyjniejsza pod względem oferty i kosztu karnetu, co potwierdzili również 
pozostali członkowie Rady TD UJ.   

 
Punkt 8 

Wybór destynacji jesiennego wyjazdu integracyjnego (ref. Katarzyna Konik) 
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Katarzyna Konik poinformowała Radnych, iż Komisja Promocji i Kultury wraz z Piotrem 
Kołpakiem i Kamilem Ruszałą, proponuje, aby jesienny wyjazd integracyjny odbył się do Brna. 
Komisja rozważała także opcję Wiednia i Bratysławy oraz opcję Bratysława-Wiedeń, jednak ze 
względu na zbyt wysokie koszty oraz ograniczenia czasowe zrezygnowała z tych dwóch opcji. 
Katarzyna przedstawiła szczegółowe kosztorysy wyjazdu do Brna zależnie od liczby atrakcji, na 
które się zdecydujemy. Katarzyna zauważyła, że nawet program zwiedzania opcji najbardziej 
optymalnej powinien zostać ograniczony, gdyż jest zbyt napięty.  
 
20:43 – wychodzi Natalia Czyżowska.  
 
Komisja oszacowała całkowity koszt wyjazdu do Wiednia na 12 000-13 000zł, przy składce ze 
strony doktorantów w wysokości 200zł i przy 300zł od niedoktorantów. Wyjazd odbyłby się 4-6 
listopada br.  
 
20:45 – wchodzi Natalia Czyżowska, wychodzi Paweł Sendyka.  
 
Paula Złotowska popiera ograniczenie liczby atrakcji, gdyż w jej odczuciu także jest ona zbyt 
duża.  
 
Natalia Czyżowska zwróciła uwagę czy celem wyjazdu jest zwiedzenie jak największej liczby 
obiektów.  
 
Michał Olszowski zalecił zmniejszenie liczby atrakcji. 
 
20:47 – wchodzi Paweł Sendyka.  
 
Paula Złotowska zadała pytanie czy jest do wglądu plan wyjazdu do Bratysławy. 
 
Katarzyna Konik odpowiedziała, iż nie był on szczegółowo opracowywany ze względu na 
wysokie koszty.  
Beata Baran poparła rozważenie opracowania kosztorysu do Bratysławy.  
 
20:53 – wychodzi Michał Walczak.  
 
Katarzyna Konik przekaże Komisji prośbę o przygotowanie planu dla Bratysławy. 
 
Paula Złotowska i Beata Baran poprosiły, aby plan uwzględniał też okolice.  
 
Beata Baran zaproponowała zarezerwowanie z wyprzedzeniem lokalu na spotkanie integracje 
doktorantów.  
 
Michał Olszowski zarządził odroczenie głosowania.  
 
20:57 – wchodzi Michał Walczak  
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Punkt 9 
ABC Doktoranta (ref. Katarzyna Konik) 

 
Katarzyna Konik ogłosiła, iż ABC Doktoranta odbędzie się 11 października br. w Auditorium 
Maximum o godz. 17.00. Zamówione będą teczki, długopisy, skoroszyty, pendrive’y, notesy. 
Nie będą zamawiane kalendarze ze względu na zbyt wysokie koszty.  
 
Natalia Czyżowska zapytała, skąd mogłaby wziąć ulotki.  
 
Katarzyna Konik odpowiedziała, że będą do odbioru w Biurze TD UJ.  
 
Beata Baran spytała, „co z prezentacją?”. 
 
Katarzyna Konik odpowiedziała, że od początku września jest dostępna do edytowania na grupie 
dyskusyjnej Rady TD UJ.  
 
Michał Olszowski przypomniał, aby zaprosić Prorektora UJ ds. dydaktyki prof. Armena 
Edigariana.  

Punkt 10 
Jesienna impreza integracyjna (ref. Katarzyna Konik) 

 
Katarzyna Konik poinformowała Radnych, iż impreza integracyjna doktorantów odbędzie się 14 
października br. w Klubie Re. Na imprezie będzie DJ. Katarzyna zapytała, jaką kwotę możemy 
przeznaczyć na imprezę. 
 
Rafał Damaziak odpowiedział, że zazwyczaj było to ok. 2 500zł wraz z usługą DJ-ejską.  
 
Katarzyna Konik rozmawiała z właścicielem Klubu Re i zasugerowała nominał bloczka o 
wartości 5zł dla jego lepszego wykorzystania. 
 
Natalia Czyżowska proponuje pisanie na bloczku kwoty, która pozostała do wykorzystania.  
 
Śniadanie doktoranckie 
 
Katarzyna Konik poinformowała, iż nie udało jej się znaleźć atrakcyjniejszego lokalu niż ten, z 
którego do tej pory korzystaliśmy. Katarzyna sprawdziła ofertę Convivium w Collegium Novum, 
jednak nie są oni zainteresowani propozycją porannej współpracy. Najkorzystniejszą ofertę 
Katarzyna otrzymała od Pierwszego Lokalu na Stolarskiej po Lewej Stronie, który może 
zaoferować kanapkę z napojem w cenie ok. 10-12zł i jest otwarty od 7.00. Katarzyna zapytała 
czy TD UJ dysponuje ekranem do rzutnika. 
 
Michał Olszowski odpowiedział, że nie.  
 
Paula Złotowska zapytała czy dzień spotkań pozostaje ten sam. 
 
Katarzyna Konik odpowiedziała, że raczej tak.  
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Punkt 11 
Wyjaśnienia Przewodniczącej Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej oraz 

Przewodniczącego Zespołu ds. Innowacyjności w Badaniach na prośbę Komisji Rewizyjnej 
(ref. Beata Baran; Michał Walczak) 

 
Michał Olszowski przychylił się do prośby Michała Walczaka i Beaty Baran o wykreślenie 
niniejszego punktu ze względu na nieobecność członków Komisji Rewizyjnej,  
 

Punkt 12 
Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 
Paweł Sendyka powiedział, że konflikty nie powinny być doprowadzane do punktu, w którym 
kogoś należy wykluczyć. Zwrócił również uwagę, co do formy, w której się to odbyło: Rafał 
Damaziak nie wyłączył się z głosowania w sprawie, w której był stroną. 
 
Rafał Damaziak odpowiedział, że ten temat uważa za zamknięty na posiedzeniu Rady w dniu 12 
lipca br. a stronami sprawy była AG i AB. 
 
21:29 – wychodzi Paweł Sendyka.  
 
Natalia Czyżowska w imieniu Igi Wąsowskiej poinformowała Radnych, że Iga pisemnie 
zrezygnowała z funkcji przedstawiciela doktorantów w Radzie Wydziału Nauk o Zdrowiu UJ 
Collegium Medicum.  
 
21:36 – wchodzi Paweł Sendyka.  
 

Punkt 13 
Zamknięcie posiedzenia 

 
21:45 – Michał Olszowski zamknął posiedzenie Rady TD UJ.  
 

Protokołował 
 

Rafał Damaziak 
 


